
云峰 YFKS160除渣器 厂家 加工定制

产品名称 云峰 YFKS160除渣器 厂家 加工定制

公司名称 淄博云峰工业陶瓷有限公司

价格 230.00/件

规格参数 品牌:云峰
型号:YFKS160
规格:定制

公司地址 山东淄博淄川城西刘瓦工业园

联系电话 0533-5556936 13806435563

产品详情

 

产品概述：

双流式除渣器是由针对不断变化的国内市场对纸张的洁净度要求越来越高的趋势，研制开

发的新型高品质除渣器，可有效去除草浆中的黄尘埃、草节，木浆中的树皮、树脂以及废

纸浆中的粉尘、油墨点、细小纤维束等杂质。该产品有多种规格可供用户选择，其可靠的

自动化操作系统，可显著降低运行成本和保养费用。

工作压力范围：O.1-O.15Mpa进浆浓度：O.4-1.O％

技术参数(见表格)

型号 L80-C L80-D H

YL80-600 15850 20600 3550

YL80-550 14530 18890 3320



YL80-450 11890 15450 2868

YL80-400 10570 13740 2630

YL80-350 9250 10300 2170

YL80-250 6600 8590 1840

YL80-200 5280 6870 1610

YL80-175 4620 6010 1495

YL80-150 3960 5150 1380

YL80-125 3300 3290 1265

YL80-100 2640 3430 1150

YL80-75 1980 2580 1035

YL80-50 1320 1720 920

Products overview:Dual-flow slag separator by the day&＃39;smachinery for changi
ng the cleanliness requirements of the domestic market ofhigh-grade paper the
 trend of more and more high, a new type of high qualityresearch and de
velopment of slag, which can effectively remove the yellow dustin the straw, 
grass, bark, resin in pulp and waste paper pulp in the impuritiessuch as dus
t, ink points, fine fiber bundle.This product has a variety of specificationsfor 
the user to choose, the reliable automation system, can significantlyreduce the 
operation cost and maintenance cost.Scope of work stress: o. 1 - o. 15 mpa
Into the slurry concentration: o. 4-10 %Technical parameters (see chart)Zibo yu
nfeng industrial ceramics co., LTD
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